
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 13. marts 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 659
I hvilket omfang har Rigspolitiet i de analyser, der ligger til grund for beslutnin-
gen om at reducere antallet af politiets motorcykler, vurderet udgifterne/
ressourceforbruget til individuel tilpasning af motorcyklerne til den aktuelle fø-
rer, således at motorcyklen egner sig til udrykningskørsel som følge af, at
flere betjente fremover skal deles om hver enkelt motorcykel?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Lauritzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på karsten.lauritzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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